
 
 
  

Dragør Tennis. Ekstraordinær Generalforsamling 2023-06-06. Referat v/CGT 2023-06-06 1 / 2 

 
Dragør Tennis 
 
Dato/Tid  2023-06-06, kl. 19.00 
 
Sted   Hollænderhallen, Mødelokale 3+4 
 
Deltagere  Bestyrelsen: 
   Joakim Thörring (Formand), JT 
   Eva Thomsen (Kasserer), ET 

Leif Johnson (Bane- og Anlæg), LJ 
Tore Duvold (Ungdomsudvalg) 
Claes Clevin (Menigt bestyrelsesmedlem), CC 
Lars Legaard (Menigt bestyrelsesmedlem), LL 

   Charlotte Gottlieb Thörring (Sekretær), CGT 
Afbud fra bestyrelsen: Jacob Krogh (Seniorudvalg) 

 
4 medlemmer 

 
1. VALG AF DIRIGENT 
Hans Petersen blev valgt som dirigent og konstaterede efterfølgende, at den ekstraordinære 
Generalforsamlingen var indkaldt i henhold til klubbens vedtægter. Dermed blev den 
ekstraordinære Generalforsamlingen erklæret for gyldig.  
 
2. FORMANDENS FREMLÆGGELSE AF ANLÆGSPLANER 
JT startede sin præsentation med at kaste et blik på klubbens økonomi – specifikt på de 
likvide midler, som ultimo april 2023 udgør 2,1 mio kr.  
 
Formålet med den ekstraordinære Generalforsamling er at få godkendt bestyrelsens forslag 
om investering i nyt vandingsanlæg – p.t. et potentielt omkostningsniveau på kr. 800.000 
 
Investeringen i vandingsanlægget er første skridt på vejen i en anlægsplan, der på langt sigt 
bør indeholde etablering af Red plus baner samt forhåbentlig lys på banerne.  
 
For at finansiere anlægsplanerne, så har Bestyrelsen igennem det sidste år ansøgt diverse 
fonde om bidrag. Til at udføre dette arbejde har Bestyrelsen haft ekstern hjælp – men det er 
en svær opgave at få finansieret hele vandingsanlægget via støtte fra fonde. Hvorfor 
Bestyrelsen stiller til forslag, at differencen tages ud af de likvide midler.  
 
Udfordringen med det nuværende vandingsanlæg er lavt vandtryk, utætte rør og ikke 
længere tidssvarende.  
 
Det forventes, at et nyt vandingsanlæg vil være automatisk og derned danne grundlag for 
natvanding, hvilket vil øge kvaliteten af banernes stand samt miljømæssigt være et 
nødvendigt tiltag.  
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LJ og JT viste en af de trykventiler, som vil blive etableret på hver bane. Det estimeres, at 
hver bane skal have 6 ventiler etableret.  
 
JT viste et oversigtsbillede, der viste ventilernes placering – og det blev forklaret, at bane 
4+5 arealmæssigt er større og derfor vil få andre ventiler installeret. Om end det ikke var 
gengivet på billede, så blev det fastslået at også U10-banerne vil få automatisk vanding.  
 
P.t arbejder Bestyrelsen med forskellige leverandører for at få den bedste løsning på plads. 
Der er modtaget 2 tilbud på hhv. 790.000 og 623.000 kr.  
 
Projektets faser er som følger: 

1. Valg af leverandør – juni 2023 
2. Slutspurt vedr. funding og sponsorer – juni-september 2023 
3. Igangsættelse af projektet – oktober 2023 
4. Projektet forventes at stå færdigt i 2023 

 
Spørgsmål fra salen 

1) Søges fundingen blandt lokale erhvervsdrivende og klubbens medlemmer? 
a. Der søges primært blandt fonde, men det blev noteret, at det er naturligvis 

kunne være en mulighed 
2) Har fremtidige redplus-baner brug for mindre vand?  

a. Både mindre vand og generelt mindre vedligehold 
3) Hvis vi nu gør det hér – betyder det så, at vi ikke får Redplus baner? 

a. Nej, vi har allerede nu 150.000 fra en fond, som kan ”aktiveres”, når den 
fase går i gang. Det er fortsat et ønske at få dem etableret – men de store 
anlægsinvesteringer er nødt til at foregå i den rette rækkefølge. 

4) Har Bestyrelsen talt med kunder til de to leverandører?  
a. Nej, men det er planen, såfremt den ekstraordinære Generalforsamling 

godkender investeringsloftet 
 
Hans Petersen rundede diskussionen af med følgende: 

1. Er det den rigtige prioritering (først vandingsanlæg, så baner og evt. lysanlæg)? 
a. Det blev besluttet, at det var den rigtige prioritering 

2. Kan den ekstraordinære Generalforsamling godkende, at bestyrelsen arbejder videre 
med projektet og foretager den nødvendige investering? 

a. Det blev godkendt, at Bestyrelsen skal arbejde videre og kan foretage den 
nødvendige investering 

 
Hans Petersen takkede herefter for god ro og orden, og erklærede den ekstraordinære 
Generalforsamling for afsluttet.  

 
 


